



**AVIS PUBLIC
AVIS D'ADOPTION**

**ENTRÉE EN VIGUEUR DU RÈGLEMENT
1658**

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le Règlement 1658, intitulé « **RÈGLEMENT MODIFIANT DE NOUVEAU LE RÈGLEMENT 1575 CONSTITUANT UN COMITÉ CONSULTATIF D'URBANISME** » a été adopté par le Conseil municipal de la Ville de Westmount le 14 avril 2026 lors d'une séance ordinaire.

L'objet de ce règlement est d'établir un code d'éthique et de déontologie applicable aux élus municipaux de la Ville. En vertu de la *Loi sur l'éthique et la déontologie en matière municipale* (RLRQ, C. e-15.1.0.1) toute municipalité doit se doter d'un code d'éthique et de déontologie applicables aux élus municipaux. À la suite d'une élection générale, une municipalité doit adopter un nouveau code d'éthique et de déontologie pour remplacer celui en vigueur.

Adoption : 14 avril 2026
Entrée en vigueur : 17 avril 2026

Toute personne intéressée peut consulter ce règlement sur le site web de la Ville de Westmount, ou à l'hôtel de ville, situé au 4333, rue Sherbrooke Ouest, à Westmount.

FAIT à Westmount, ce 17 avril 2026.

**PUBLIC NOTICE
NOTICE OF ADOPTION**

COMING INTO FORCE OF BY-LAW 1658

PUBLIC NOTICE is hereby given that By-law 1658, entitled "**BY-LAW FURTHER AMENDING BY-LAW 1575 TO ESTABLISH A PLANNING ADVISORY COMMITTEE**" was adopted by the Municipal Council of the City of Westmount on April 14, 2026, in an ordinary meeting of the municipal council.

The purpose of this by-law is to establish a Code of Ethics and Conduct applicable to the municipal elected officials of the City. Pursuant to the *Act respecting ethics and conduct in municipal matters* (CQLR, c. E-15.1.0.1), every municipality must adopt a Code of Ethics and Conduct applicable to its municipal elected officials. Following a general election, a municipality must adopt a new Code of Ethics and Conduct to replace the one currently in force.

Adoption: April 14, 2026
Coming into force: April 17, 2026

Any interested person may consult the by-law on the City of Westmount's website or at City Hall, located at 4333 Sherbrooke Street West, in Westmount.

ISSUED at Westmount, this April 17, 2026.

M^e Arianne Leblond
Greffière adjointe / Assistant City Clerk